
Styrelsemö te Stä mningsgä rdens IK 
2021:9 

Tid: 24 november 2021 kl. 18:30 – 20:00, Plats:  Sjungande Dalen 
 
Närvarande: 

Frank Larsgård (Ordförande – 1) x 
Emma Pärsson (Sekreterare – 1)  
Björn Kärnebro (Vice ordförande – 1)  x 
Fredrik Degerman (Kassör – 1)  
Emma Wikblad (Ledamot – 2) x 
Camilla Nordin (Ledamot – 2)  
  
Andreas Karlsson (Ledamot – 1) x 
Camilla Dahl (bokningsgruppen)  
Sara Vikström (bokningsgruppen)  

 
1. Mötets öppnande 

Ordförande öppnar mötet. 
2. Närvarande 

Enl. ovan 
3. Val av justerare 

Ordförande är justerare för protokollet. Andreas 
4. Godkännande av dagordning 

 
 

5. Obligatoriska mötesfrågor 
a. Ekonomi 
b. Material 
c. VFF/SISU – 

 
6. Senaste mötesprotokoll? 

Ok.  
7. Mötesfrågor 

a. Status samarbete Myckle/Medle/SIK 
b. Inför nästa säsong, hur ser det ut? 
c. Årshjulet? 

 
8. Övriga frågor 

a. Pojkar 12 flyttar från Ängsvalla – planskötsel 
Kolla kostnader att dränera – Frank höra av sig till Fredrik kring status 
med Totto om en offert 
Ta fram en riktlinje för övertagande för skötsel av Ängsvalla 
Pojkar/Flickor 13 för att överta skötsel. Björn kontaktar lagledare/tränare 
för att ärva skötsel. 

b. Diplomerad förening 
Genomgång av resultat från enkät 
Emma kollar med Tord kring vad som gäller för kostnader för systemet 
Skicka ut enkät till alla ledare 

c. Covid har påverkat innebandy 
d. Kan vara så att en del barn vill spela fotboll eftersom många föreningar 

har tappat innebandykullar. Istället har många börjat spela fotboll. Kan 
vara att det väcks mera frågor kring att spela inomhusfotboll.  
 



9. Nästa möte 
 
 
Årsplan:  
 

10. Mötets avslutande 
 

Protokollförare   Justeras 
 
………………………………………….  ………………………………………………..
    


